

# 配備精良 技術先進

## Professional Equipment



防彈背心以高密度尼龍製成，防彈能力更強，供反恐特勤隊人員使用。

The bullet resistant vest is made of high density nylon which provides a higher level of ballistic protection for Counter Terrorism Response Unit (CTRU) officers.

反恐特勤隊人員配備 Glock 17 手槍，槍身加上 LED 戰術電筒，方便人員在光線不足的環境時應用。

CTRU officers are equipped with the Glock 17 pistol, which has been fitted with the latest LED tactical torch, thereby allowing operation in a low light tactical environment.



戰術斧頭可擊碎及割破夾層玻璃，讓反恐特勤隊人員迅速進入意外現場營救傷者。

The Tactical Axe for breaking and sawing laminated glass, which enables CTRU officers to swiftly access the scene of an accident.





數碼流動測速雷達以數碼影像拍攝超速車輛，數碼影像可用作檢控佐證。

The Portable Digital Speed Detection Radar is capable of digitalising images captured in regard to speed violations. The images can be used as corroborative evidence in a court trial.



車內數碼視像系統，包括攝影機(右)及顯示屏(左)，偵測車速的準確度極高，提升警隊打擊超速駕駛的能力。

The Digital In-Car Video System, which includes camera (right) and display monitor (left), has high accuracy in speed measurement enhancing Force's capability to combat speeding offences.



水力磨沙切割系統是爆炸品處理課由英國引進，以高水壓混合特製鋼沙產生出切割效果，系統主要應用於處理大型軍火及炮彈。

The Abrasive Water Cutting System, recently introduced to the Explosive Ordnance Disposal Bureau from the United Kingdom, performs a cutting function by ejecting a high-pressure jet of water, mixed with abrasive slurry to the bomb casings. The system plays an important role in the disposal of large conventional munitions.

